
Interpelácia č. 13/2012   
 

 

6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25. 4. 2012  
 

 

 

 

MVDr. Hrdlík: 

Parkovanie Sever, Juh. Parkovanie na sídliskách je dosť nebezpečné, buď tam vybudovať 

nejaký parkovací dom alebo do budúcna cez nejaké programy, projekty.  

 

 

Ing. Princík: 

Čo sa týka parkovania na sídliskách Sever, Juh a na Berehovskej ulici máme vypracovanú 

štúdiu, teraz sa rieši realizačný projekt a v prípade poskytnutia finančných prostriedkov zo 

strany mesta sa budú realizovať jednoduché parkoviská formou zatravňovacich tvárnic 

vysypané štrkom tak, ako je to na Ulici severnej, na Ulici hodvábnej.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 25. 4. 2012 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


